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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Вчера държавният глава Румен Раден и бизнес делегацията, която го придружава в страната на изгряващото
слънце, проведе среща с японската бизнес федерация "Кейданрен" в Токио. В делегацията участва и
председателят на БТПП Цветан Симеонов. Радев изрази мнение, че е време двустранното партньорство с Япония
да надхвърли търговията и България да започне на прилага японския модел на взаимодействие межд... 

Правителството на България е убедено в перспективите за развитие на отношенията с Казахстан и наличието на
редица области от взаимен интерес, които могат да бъдат насърчени чрез активен диалог между официалните
институции, както и между бизнес средите на двете държави. Това заяви министърът на икономиката и
индустрията на България Петър Дилов, който заедно със Серик Жумангарин, заместник министър-... 

На 29 май 2025 г. от 9:00 ч. в София ще се проведе българо-унгарски бизнес форум. Организатор е Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) със съдействието на българското Министерство на икономиката и
индустрията (МИИ) и Посолството на Унгария в София. 

Българо-казахстански бизнес форум в СофияБългаро-казахстански бизнес форум ще се проведе в София. На него
ще бъде подписан протокол от Петата сесия на Смесената българо-казахстанска междуправителствена комисия
за икономическо сътрудничество. В него ще вземат участие министърът на икономиката и индустрията Петър
Дилов, заместник министър-председател и министър на националната икономика на Казахстан... 

Заглавие: Цветан Симеонов награди японската бизнес федерация "Кейданрен", като част от делегацията на
президента Радев в Япония
Дата: 20.05.2025 11:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Правителството на България е убедено в перспективите за развитие на отношенията с Казахстан,
заяви икономическият министър
Дата: 20.05.2025 11:21
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Българо-унгарски бизнес форум с B2B срещи предстои в София
Дата: 20.05.2025 09:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Задълбочаваме икономическите връзки с Казахстан
Дата: 20.05.2025 06:37
Медия: Факти

Заглавие: Дискусия за бъдещето на бившето летище в Стара Загора се проведе в града
Дата: 19.05.2025 19:21

https://www.bcci.bg/news/20991
https://www.bta.bg/bg/news/economy/894289-pravitelstvoto-na-balgariya-e-ubedeno-v-perspektivite-za-razvitie-na-otnosheniya
https://industryinfo.bg/article/34874-balgaro-ungarski-biznes-forum-s-b2b-sreshti-predstoi-v-sofiia
https://fakti.bg/biznes/972250-zadalbochavame-ikonomicheskite-vrazki-s-kazahstan
https://pronewsdobrich.bg/diskusiya-za-badeshteto-na-bivsheto-letishte-v-stara-zagora-se-provede-v-grada-p603308


В Стара Загора днес се проведе експертен дебат, посветен на бъдещето на Летище Стара Загора. В него взеха
участие кметът на община Стара Загора Живко Тодоров, заместник-кметовете Радостин Танев и арх. Мартин
Паскалев, директорът на Индустриална зона "Загоре" Радослав Танев, както и привърженици на идеята за
запазване на летището, сред които арх. Веселин Беров, авиационният експерт Тодор Иванджиков... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Икономиката на ЕС влезе в 2025 година с леко по-силна основа от очакваното, като прогнозите са този умерен
ръст да се движи със скромен темп през цялата година. И през 2026 г. растежът да се запази въпреки повишената
несигурност на световната политика и напрежението в търговията. Това четем в пролетната икономическа
прогноза на Европейската комисия за тази година, където се предвижда реалният брут... 

В икономическата прогноза на Европейската комисията от пролетта на 2025 г. се предвижда реалният брутен
вътрешен продукт да нарасне с 1,1 % през 2025 г. в Европейския съюз и с 0,9 % в еврозоната, като цяло със същия
темп като регистрирания през 2024 г. През 2026 г. се очаква растежът да се ускори до 1,5 % в ЕС и 1,4 % в
еврозоната. Очаква се общата инфлация в еврозоната да се забави от 2,4 % през ... 

Новият инструмент ще позволи на работещи и безработни сами да избират форми и начини на квалификация
Министерството на труда и социалната политика планира въвеждането на нов инструмент за подобряване на
достъпа до обучение – индивидуални сметки, които ще дадат възможност на хората сами да избират вида,
формите и начините за повишаване на квалификацията си. Това заяви заместник-министърът на труда ... 

Превалутирането на левовите кредити и спестявания в банките при приемането на еврото ще стане автоматично и
безплатно за гражданите и фирмите. БНБ публикува информация как ще бъде извършен процесът по смяната на
валутата. Ако имам изтеглен кредит, който е договорен в левове преди датата на въвеждане на еврото, какво ще се
случи с остатъчното ми задължение/остатъчната главница по кредита? – Остатъч... 

България не е изпуснала своя шанс да има завод за барут. Водят се преговори с частен инвеститор, но е възможно
и държавно участие в такова предприятие. Това заяви във Велико Търново вицепремиерът Томислав Дончев. Той
участва в конференция, на която бе обсъдена консолидацията на европейската отбранителна индустрия с
възможностите и предизвикателствата за това. Срещата е под патронажа на вицепремиер... 

Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Икономиката на ЕС е с умерен растеж, на фона на световната несигурност
Дата: 20.05.2025 09:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Пролетна икономическа прогноза: Умерен растеж на фона на глобална икономическа несигурност
Дата: 19.05.2025 18:37
Медия: infoZ.bg

Заглавие: Наталия Ефремова: Въвеждаме индивидуални сметки за обучение
Дата: 19.05.2025 17:17
Медия: Dunavmost

Заглавие: ПЪТЯТ НА ЕВРОТО! Как ще става превалутирането на левовите кредити и спестявания в банките?
Дата: 20.05.2025 07:09
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Томислав Дончев: България ще има завод за барут
Дата: 20.05.2025 11:46
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Правителството на България е убедено в перспективите за развитие на отношенията с Казахстан,
заяви икономическият министър

https://sinor.bg/73540-ikonomikata-na-es-s-umeren-rastezh-na-fona-na-svetovnata-nesigurnost
https://www.infoz.bg/world/13000-proletna-ikonomicheska-prognoza-umeren-rastezh-na-fona-na-globalna-ikonomicheska-nesigurnost
https://www.dunavmost.com/novini/nataliya-efremova-vavezhdame-individualni-smetki-za-obuchenie
https://safenews.bg/patyat-na-evroto-kak-sthe-stava-prevalutiraneto-na-levovite-krediti-i-spestyavaniya-v-bankite/
https://lupa.bg/news/tomislav-donchev-balgariya-shte-ima-zavod-za-barut_352713news.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20543308


Правителството на България е убедено в перспективите за развитие на отношенията с Казахстан и наличието на
редица области от взаимен интерес, които могат да бъдат насърчени чрез активен диалог между официалните
институции, както и между бизнес средите на двете държави. Това заяви министърът на икономиката и
индустрията на България Петър Дилов, който заедно със Серик Жумангарин, заместник министър-... 

Оръжейни търговци купиха върнат на държавата огромен имот в Петрич. Оръжейни търговци купиха върнат на
държавата огромен имот в Петрич. Върнатият от община Петрич на държавата огромен имот от 146 декара, на
който по идея следваше да бъде изграждан индустриален парк, вече е продаден. Сделката е финализирана по-
малко от три месеца след даряването на имота от общината обратно на държавата. В търга се... 

България е известна в Япония с киселото мляко и Розовата долина, но днес предлагаме и много възможности за
съвместен бизнес в областта на високите технологии. Това каза президентът Румен Радев по време на участието
си в бизнес форум в Токио, организиран от българското посолство в страната и Японската организация за външна
търговия JETRO. Форумът беше открит от президента на JETRO Сусуму Катаока. "... 

България на практика вече е обвързана с еврото чрез валутния борд, заяви проф. Раул Еаметс по време на
банковата конференция на Investor.bg - Banking Today. Бившият член на Надзорния съвет на Естонската
централна банка и главен икономист на регионалната банка Bigbank коментира още, че не разбира защо хората
протестират срещу еврото инапомни, че от 1997 г. България няма различна финансова картина о... 

Как един актьор превърна принцесата в кралицата на българската street food сценаПомните ли онези принцеси от
лавката до училище? Леко мазни, горещи, със златисто разтопен кашкавал и кайма, която ухаеше на шарена сол и
нещо неописуемо вкусно. Проста, но обичана храна, която се настаняваше удобно в ръката и в спомените. Сега
"принцесата" се връща, но с ново лице, нова идея и много повече вкус. Тази ... 

До две години България ще произвежда дронове както за военни цели, така и за граждански нужди. Това заяви
вицепремиерът и министър на иновациите и растежа Томислав Дончев във Велико Търново, където се провежда
конференция на българските и полските фирми и институции от отбранителната промишленост, предаде БНР.
Дончев посочи, че страната ни все още не е изпуснала своята възможност да има завод за б... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Дата: 20.05.2025 11:36
Медия: 24 Часа

Заглавие: Оръжейни търговци купиха върнат на държавата огромен имот в Петрич
Дата: 20.05.2025 11:31
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: Радев в Япония: Предлагаме кисело мляко, но и високи технологии
Дата: 20.05.2025 11:05
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Банкери за приемане на еврото
Дата: 20.05.2025 09:05
Медия: Economynews

Заглавие: "Да направим принцесата велика отново": Историята на един необичаен бизнес
Дата: 20.05.2025 06:30
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Томислав Дончев: До две години ще произвеждаме дронове
Дата: 20.05.2025 12:32
Медия: Анонс БГ

Заглавие: 415 са постъпилите на работа през април

https://4vlast-bg.com/archives/808180
https://lupa.bg/news/radev-v-yaponiya-predlagame-kiselo-mlyako-no-i-visoki-tehnologii_352696news.html
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-news117100.html
https://businessnovinite.bg/korporativni-istorii/da-napravim-princesata-velika-otnovo-istorijata-na-edin-neobichaen-balgarski-biznes.html
https://anons.bg/tomislav-donchev-do-dve-godini-sthe-proizvezhdame-dronove/
https://targovishtebg.com/%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%89%D0%B5/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BE/415-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BF%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BB/


Броят на започналите работа през април 2025 г. в област Търговище възлиза на 415 лица, което е с 95 лица
повече от предходния месец. Работа чрез бюрата по труда са намерили и 7 лица от групата на пенсионерите,
учащите и заетите. Най- голям е делът на започналите работа в чужбина – 17,09%, следват секторите селско
стопанство – 5,20%, хуманно здравеопазване и социална работа – 3,50%, услуги, транспо... 

Очаква се умереното нарастване на заплатите в частния сектор да продължи Пролетната икономическа прогноза
за България за 2025 г. на Европейската комисия предвижда брутният вътрешен продукт да достигне 2%, което е
спад с 0,8% спрямо 2024 г. Очакванията са през 2026 г. да нарасне минимално до 2,1%. Икономическият растеж
се ускори до 2,8% през 2024 г. благодарение на частното потребление, което бе по... 

За пръв път в края на 2024 г. богатството на българина надхвърля 1 трилион лева, но 700 милиарда от тях са
инвестирани в жилища. Това показва новият икономически индекс, измерващ богатството на българските
домакинства, предаде БГНЕС. "В края на 2024 г. богатството не българските домакинства достига 1 трилион лева,
което е 5 пъти над БВП на страната. Богатството на едно домакинство е 350 хиляди лев... 

Какви са предизвикателствата пред бизнеса и работещите - коментираха Анна Панчева и Георги ПървановДнес е
Международният ден на специалистите по управление на човешки ресурси. Празникът се отбелязва от 2019 г. по
инициатива на Европейската асоциация за управление на хората. "Днес е празникът на хората, които работят за
хората в организациите", каза Анна Панчева от Българската асоциация за управлен... 

Проф. д-р Петър Иванов, пенсиониран университетски преподавател, подава сигнал до Комисията за защита от
дискриминация (КЗД), в който обвинява Министерския съвет (МС) в дискриминация на пенсионерите по възрастов
признак. Основният му аргумент е, че в контекста на инфлацията, правителството е увеличило значително
заплатите на работещите в държавния сектор (университетски преподаватели, учители, пол... 

Простотата и решителността често се оказват по-привлекателни от честната, но сложна истина Случвало ли ви се е
да гледате човек, който е на власт, и да се чудите как изобщо се е озовал там? Сигурно да. Всички сме били
свидетели на ситуации, когато откровено некомпетентни хора са заемали високи постове, докато наистина
способни са оставали в сянка. Достатъчно е да си спомним император Нерон, който ... 

Дата: 20.05.2025 10:02
Медия: TargovishteBG.com

Заглавие: ЕК с важна новина за заплатите в България
Дата: 19.05.2025 17:15
Медия: Марица

Заглавие: Богатството на българина надхвърли 1 трилион лева
Дата: 20.05.2025 12:01
Медия: ПИК

Заглавие: Бизнесът не може постоянно да вдига заплатите, но служителите вече са по-взискателни
Дата: 20.05.2025 11:24
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Проф. Иванов: Увеличаването на заплатите без реципрочното увеличаване на пенсиите е гавра и
обида
Дата: 20.05.2025 11:04
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Защо най-глупавите хора се озовават на власт?
Дата: 20.05.2025 09:18
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: НАП: Най-много скрити доходи в строителството, услугите и сред инфлуенсърите
Дата: 20.05.2025 08:24
Медия: Блиц

https://www.marica.bg/biznes-zona/ek-s-vajna-novina-za-zaplatite-v-balgariq
https://pik.bg/%D0%B1%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D0%B8-1-%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-news1281811.html
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/382809-biznesat-ne-mozhe-postoyanno-da-vdiga-zaplatite-no-sluzhitelite-veche-sa-po-vziskatelni
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Prof-Ivanov-Uvelichavaneto-na-zaplatite-bez-reciprochnoto-uvelichavane-na-pensiite-e-gavra-i-obida-2562136
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/609533/zashto-nay-glupavite-hora-se-ozovavat-na-vlast
https://blitz.bg/obshtestvo/nap-nay-mnogo-skriti-dokhodi-v-stroitelstvoto-uslugite-i-sred-influensrite_news1084804.html


Строители, сервитьори, майстори, които ремонтират дома ни, фризьори и инфлуенсъри са сред професиите, които
най-много укриват доходи, показва анализ на Националната агенция за приходите, пише "Телеграф". Част от
хората, които не отчитат пълните си доходи пред НАП, получават част от възнаграждението си на ръка – това е
т.нар. "заплата в плик". По отношение на щетите от този риск е извършен анализ ... 

Ирландската авиокомпания "Райънер" е поискала от някои от своите стюардеси в Испания да върнат хиляди евро
от увеличенията, които са получили от миналата година по споразумение със синдикатите, по-късно отменено в
съда. Съдия от Висшия съд на Испания постанови през март, че споразумението за заплатите между синдиката
"Работнически комисии" (CCOO) и авиокомпанията, сключено миналата година, е невал... 

Минчо КоралскиСтачката е част от трудовите отношения. Трудовите отношения са отношенията между работниците
и работодателите. Това са азбучни истини, които очевидно никой не иска да научи въпреки томовете книги в тази
област, конвенциите на Международната организация по труда и българското трудово законодателство. Да
наречеш кмета работодател на шофьори и ватмани си е глупост, както и да го погледн... 

45.8% от всички чуждестранни студенти в България изучават специалност "Медицина". Това показват данните на
НСИ за образованието за 2024 година.През учебната 2024/2025 година за степен "бакалавър" и "магистър" в
университетите и специализираните висши училища у нас се обучават 197.1 хил. студенти, от които в частни учебни
институции са записани 21.9 хил., или 11.1%. Български граждани са 180.9 хил.... 

Един от най-големите проблеми, с които се е сблъскало правителството, е затруднението на бизнеса при
намирането на работна ръка. Това заяви вицепремиерът и министър на транспорта и съобщенията Гроздан
Караджов по време на националната дискусия "Достъп до пазара на труда на работници от трети страни -
предизвикателства и решения", организирана от Българската стопанска камара и Националния борд по т... 

Нещо не е наред. Мениджърът ви подминава по коридора или отговаря едносрично на всичките ви въпроси. Не ви
копира във важните имейли. Опитвате се да насрочите среща, но все си намира повод да я отмени... Честито,
много е вероятно да ви се случва "тихо уволнение". Що е то? "Тихо уволнение" звучи поетично, но така се нарича
практика, при която шефът принуждава служителя да напусне по собствено желан... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Заглавие: След решение на съда "Райънер" си поиска обратно увеличени заплати
Дата: 20.05.2025 08:21
Медия: Дневник

Заглавие: Азбучни истини
Дата: 20.05.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: 45.8% от чуждите ни студенти учат за лекари
Дата: 20.05.2025 12:24
Медия: Clinica.bg

Заглавие: Липсата на работна ръка е сред най-големите проблеми пред правителството, каза вицепремиерът
Гроздан Караджов
Дата: 20.05.2025 12:18
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Да, и в България има "тихи уволнения". Ето защо това е лошо за фирмите
Дата: 20.05.2025 12:17
Медия: Money.bg

Заглавие: Симеон Дянков издаде: Билетчето за градският транспорт поскъпва
Дата: 20.05.2025 12:00
Медия: Новините под лупа

https://www.dnevnik.bg/sviat/2025/05/20/4784284_raiuner_si_poiska_obratno_uvelicheni_zaplati/
https://www.duma.bg/azbuchni-istini-n305348
https://clinica.bg/33187-45-8-ot-chujdite-ni-studenti-uchat-za-lekari
https://www.bta.bg/bg/news/economy/894348-lipsata-na-rabotna-raka-e-sred-nay-golemite-problemi-pred-pravitelstvoto-kaza-v
https://money.bg/career/da-i-v-balgariya-ima-tihi-uvolneniya-eto-zashto-tova-e-losho-za-firmite.html
https://lupa.bg/news/simeon-dyankov-izdade-biletcheto-za-gradskiyat-transport-poskapva_352704news.html


Популизмът се показа и в това правителство, коментира бившият финансов министърДържавния бюджет дава
еднократно 15 млн. лв. за софийския транспорт, но този разход ще го има всяка следваща година. Неизбежно е
увеличението на цените на билетите. Това написа бившият финансов министър Симеон Дянков във Фейсбук.
"Популизмът се показа и в това правителство. Защо се дават пари на община София за сметка н... 

За пръв път в края на 2024 г. богатството на българина надхвърля 1 трилион лева, но 700 милиарда от тях са
инвестирани в жилища. Това показва новият икономически индекс, измерващ богатството на българските
домакинства, предаде репортер на БГНЕС. "В края на 2024 г. богатството не българските домакинства достига 1
трилион лева, което е 5 пъти над БВП на страната. Богатството на едно домакинство е 35... 

София. Двете водещи компании в сектор образование в дигиталния маркетинг – Digital4 и DigitalPRO – обявяват
стратегическо обединение, което цели да ускори развитието на дигиталната екосистема и да създаде нови
възможности за бизнеси, експерти и организации в цялата страна. Сделката беше финализирана преди броени
дни и според нея лицата зад Digital4 придобиват 20% от DigitalPRO чрез новосформиранот... 

Очаква се търсенето на инженери по осигуряване на качеството на софтуера (QA) да нарасне значително през
следващите години, с което да се запази текущата възходяща тенденция. Заетостта на анализаторите по
осигуряване на качеството и тестерите се очаква да нарасне със 17% от 2023 до 2033 г., което е много по-бързо от
средното за всички професии. По-конкретно, прогнозите са броят на свободните работ... 

За по-малко от година доскоро смятаният за най-опитен политик на прехода Ахмед Доган инкасира най-
зрелищната политическа загуба, която посттоталитарната ни история помни. За по-малко от година доскоро
смятаният за най-опитен политик на прехода Ахмед Доган инкасира най-зрелищната политическа загуба, която
посттоталитарната ни история помни. На 10.07. 2025 година Доган написа прословутото си писмо, ... 

Командващият Сухопътните войски на Въоръжените сили на Украйна генерал-майор Михайло Драпати инициира
допълнителна официална проверка в 155-а отделна механизирана бригада след разследване на Украинская
правда за "военни" плащания.Драпати подчертава, че лично той е положил значителни усилия за установяване на
работата на 155-а отделна механизирана бригада, намиране на ефективно командване, укрепван... 

Заглавие: За първи път: Богатството на българина надхвърли 1 трилион лева, 700 милиарда са инвестирани в
жилища
Дата: 20.05.2025 11:45
Медия: Марица

Заглавие: Нова стратегическа сделка помага за развитието на дигиталния бранш
Дата: 20.05.2025 12:28
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: Качеството не е случайност: Как QA специалистите спасяват света от бъгове
Дата: 20.05.2025 12:12
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: След сараите Доган загуби и партийната централа, а турският посланик застана под портрета на
Пеевски
Дата: 20.05.2025 12:01
Медия: ПИК

Заглавие: Скандал с "военни плащания" в печално известната 155-а бригада: Драпати разпореди проверка
Дата: 20.05.2025 08:14
Медия: Фокус

Заглавие: Първият EU Funds Forum излезе с шест препоръки за управлението и контрола на средствата от ЕС
Дата: 20.05.2025 12:40
Медия: Lex.bg

https://www.marica.bg/balgariq/obshtestvo/za-parvi-pat-bogatstvoto-na-balgarina-nadhvarli-1-trilion-leva-700-miliarda-sa-investirani-v-jilishta
https://bgtourism.bg/nova-strategicheska-sdelka-pomaga-za-razvitieto-na-digitalnia-bransh/
https://pixelmedia.bg/%D0%BA%D0%B0%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D1%81%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-qa-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%B8/
https://pik.bg/%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%81%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D1%83%D0%B1%D0%B8-%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B0-%D0%B0-%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4-%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD-news1281790.html
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Skandal-s-quotvoenni-plashtaniya-quot-v-pechalno-izvestnata-155-a-brigada-Drapati-razporedi-proverka-2561876
https://news.lex.bg/%D0%9F%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-eu-funds-forum-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D1%81-%D1%88%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8A%D0%BA%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%95%D0%A1/


Първото издание на инициативата "EU Funds Forum" отправи шест послания и препоръки за управлението и
контрола на средствата от Европейския съюз – както по Плана за възстановяване и устойчивост, така и тези по
програмния период след 2027 г. То беше посветено на защитата на финансовите интереси на ЕС и
инвестиционните възможности и събра на 15-16 май 2025 г. в зала "Яйцето" в Ректората на Софийският... 

Утре, 21 май, вярващите отбелязват деня на паметта на светите равноапостолни Константин и Елена. Имен ден
празнуват всички с имената Константин, Константина и Елена. Ето какви са традициите, обичаите и забраните,
свързани с този християнски празник. Константин Велики и майка му Елена са личности с изключително
историческо значение, които са изиграли решаваща роля за победата на християнството в Ри... 

Заглавие: Голям църковен празник иде утре, 21 май, спазват се редица традиции и обичаи
Дата: 20.05.2025 12:33
Медия: Actualno.com

https://www.actualno.com/curious/goljam-cyrkoven-praznik-ide-utre-21-maj-spazvat-se-redica-tradicii-i-obichai-news_2448663.html
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